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P R O T O K Ó Ł Nr XXVIII/21 

z obrad XXVIII Sesji Rady Gminy Stara Biała, 

która odbyła się dnia 25 listopada 2021 r. 

 

 

Porządek obrad: 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum. 

2. Zatwierdzenie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z obrad XXVII Sesji Rady Gminy. 

4. Sprawozdanie Wójta Gminy o pracach w okresie między sesjami. 

5. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Stara 

Biała na lata 2021 – 2032. 

6. Podjęcie uchwały zmieniającej Uchwałę Budżetową Gminy Stara Biała na 2021 rok. 

7. Podjęcie uchwały w sprawie obniżenia średniej ceny skupu żyta, przyjmowanej jako 

podstawa obliczenia podatku rolnego na rok 2022 na obszarze Gminy Stara Biała. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie określenia wysokości stawek podatku od środków 

transportowych na rok 2022. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie pokrycia części kosztów gospodarowania odpadami 

komunalnymi z dochodów własnych niepochodzących z pobranej opłaty za 

gospodarowanie odpadami komunalnymi. 

10. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na wynajęcie lokalu w miejscowości 

Biała, ul. Jana Kazimierza 1. 

11. Podjęcie uchwały w sprawie wprowadzenia nazewnictwa ulic we wsi MASZEWO 

gmina Stara Biała. 

12. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia i przekazania do organu regulacyjnego projektu 

"Regulaminu dostarczania wody i odprowadzania ścieków na terenie Gminy Stara 

Biała". 

13. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na dokonanie czynności związanych  

z nabyciem przez Gminę Stara Biała gruntu położonego w m. Nowe Proboszczewice. 

14. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na dokonanie czynności związanych  

z nabyciem przez Gminę Stara Biała gruntu położonego w m. Maszewo. (dot. dz. nr 

ewid. 67/69) 

15. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na dokonanie czynności związanych  

z nabyciem przez Gminę Stara Biała gruntu położonego w m. Maszewo. (dot. dz. nr 

ewid. 67/71) 

16. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia Programu współpracy Gminy Stara Biała  

z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami wymienionymi w art. 3 ust. 3 ustawy  

o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie na rok 2022. 

17. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie: Akt o utworzeniu 

samorządowej instytucji kultury - Gminnego Ośrodka Kultury i Sportu. 

18. Podjęcie uchwały w sprawie porozumienia międzygminnego pomiędzy Gminą 

Gozdowo,  

a Gminą Stara Biała i Gminą Bielsk w zakresie lokalnego transportu zbiorowego. 

19. Podjęcie uchwały w sprawie zaliczenia drogi do kategorii dróg gminnych i ustalenia jej 

przebiegu. (dot. ul. M. Konopnickiej w Nowych Proboszczewicach) 

20. Podjęcie uchwały w sprawie zaliczenia drogi do kategorii dróg gminnych i ustalenia jej 

przebiegu. (dot. drogi w miejscowości Maszewo do drogi wew. nr ew. 221/1 ) 

21. Podjęcie uchwały w sprawie zaliczenia drogi do kategorii dróg gminnych i ustalenia jej 

przebiegu. (dot. ul. Z. Szacherskiego w Nowych Proboszczewicach) 
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22. Podjęcie uchwały w sprawie zaliczenia drogi do kategorii dróg gminnych i ustalenia jej 

przebiegu. (dot. drogi Nowe Trzepowo-PKP) 

23. Podjęcie uchwały w sprawie zaliczenia drogi do kategorii dróg gminnych i ustalenia jej 

przebiegu. (dot. cz. ul. St. Mazowieckiego w Nowych Proboszczewicach) 

24. Podjęcie uchwały w sprawie zaliczenia drogi do kategorii dróg gminnych i ustalenia jej 

przebiegu. (dot. cz. ul. W. Hermana w Nowych i Starych Proboszczewicach do drogi 

wew. dz. nr ew. 600/1) 

25. Podjęcie uchwały w sprawie zaliczenia drogi do kategorii dróg gminnych i ustalenia jej 

przebiegu. (dot. drogi w miejscowości Miłodróż do drogi wew. nr ew. 34/4) 

26. Podjęcie uchwały w sprawie zaliczenia drogi do kategorii dróg gminnych i ustalenia jej 

przebiegu. (dot. drogi w miejscowości Kobierniki do granicy gminy (las) 

27. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wysokości miesięcznych diet dla radnych oraz 

określenia zasad ich otrzymywania. 

28. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wynagrodzenia Wójta Gminy Stara Biała. 

29. Przedstawienie Informacji o stanie realizacji zadań oświatowych w Gminie Stara Biała  

za rok szkolny 2020/2021. 

30. Przedstawienie informacji dotyczącej analizy oświadczeń majątkowych za 2020 rok.  

31. Sprawy różne. 

32. Zakończenie obrad. 
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Obrady rozpoczęto 25 listopada 2021 o godz. 09:30, a zakończono o godz. 12:00 tego samego 

dnia. 

W posiedzeniu wzięło udział 15 członków. 

Obecni: 

1. T. Bętlejewski  

2. M. Downarowicz  

3. M. Krajewski  

4. I. Kraska  

5. M. Lewandowska  

6. A. Malanowska  

7. H. Murawski  

8. A. Pawłowski  

9. J. Portalski  

10. K. Portalski  

11. M. Przyczka 

12. J. Sieradzki 

13. Z. Truchlewski  

14. M. Turowska-Burczyńska  

15. M. Wojtalewicz  

 

Ad.1. 

Sesję otworzyła i przewodniczyła jej Małgorzata Edyta Lewandowska – Przewodnicząca 

Rady Gminy. Stwierdziła, że zgodnie z listą obecności w sesji uczestniczy 15 radnych co 

stanowi quorum, wobec czego Rada może obradować i podejmować prawomocne uchwały.  

Przewodnicząca Rady przywitała wszystkich uczestników przybyłych na sesję: radnych, Wójta, 

pracowników Urzędu Gminy.  

 
 

Ad. 2. 

Przewodnicząca Rady stwierdziła, że radni wraz z zaproszeniami otrzymali  projekt porządku 

obrad. Zapytała, czy są wnioski do proponowanego porządku obrad. 

Wobec braku wniosków Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie porządek obrad. 

 

W głosowaniu wzięło udział 15 radnych. 

Wynik głosowania: „za” 15 radnych 

                                  „przeciw” 0 radnych 

                                  „wstrzymało się” 0 radnych 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

T. Bętlejewski, M. Downarowicz, M. Krajewski, I. Kraska, M. Lewandowska, A. Malanowska, 

H. Murawski, A. Pawłowski, J. Portalski, K. Portalski, M. Przyczka, J. Sieradzki,  

Z. Truchlewski, M. Turowska-Burczyńska, M. Wojtalewicz  

 

Przewodnicząca Rady stwierdziła, że Rada Gminy jednogłośnie (15 głosami „za”) przyjęła 

zaproponowany porządek obrad.  
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Ad. 3. 

Przewodnicząca Rady Gminy stwierdziła, że radni wraz z zaproszeniem na sesję otrzymali 

projekt protokołu z posiedzenia XXVII Sesji Rady Gminy. Do momentu rozpoczęcia sesji nie 

wpłynęła żadna uwaga do protokołu. Następnie zapytała radnych, czy mają zastrzeżenia do 

protokołu. 

Wobec braku uwag i zastrzeżeń Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie projekt 

protokołu z XXVII sesji. 

 

W głosowaniu wzięło udział 15 radnych. 

Wynik głosowania: „za” 15 radnych 

                                  „przeciw” 0 radnych 

                                  „wstrzymało się” 0 radnych 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

T. Bętlejewski, M. Downarowicz, M. Krajewski, I. Kraska, M. Lewandowska, A. Malanowska, 

H. Murawski, A. Pawłowski, J. Portalski, K. Portalski, M. Przyczka, J. Sieradzki,  

Z. Truchlewski, M. Turowska-Burczyńska, M. Wojtalewicz  

 

Przewodnicząca Rady stwierdziła, że protokół z XXVII Sesji Rady Gminy przyjęto 

jednogłośnie (15 głosów „za”). 

 
 
Ad. 4. 

Sprawozdanie Wójta:  

„ 

- Otrzymaliśmy dofinansowanie w  wysokości 5 mln zł z Programu Inwestycji Strategicznych 

Rządowego Programu Polski Ład na modernizację ulicy Łącznej w Maszewie Dużym  

i Maszewie. 

 

- W ramach ZGRP z tego samego programu otrzymaliśmy dofinansowanie w wysokości 5 mln 

zł na zakup niskoemisyjnych środków transportu. Planujemy zakup samochodu 9-osobowego 

do przewozu uczniów niepełnosprawnych do szkół oraz dwóch autobusów, jeden dla około 30 

osób a drugi dla około 40 osób. 

- Trwają prace budowlane przy budowie drogi Nowe Trzepowo – Bronowo- Zalesie, zatoce 

autobusowej w Mańkowie, oświetleniu drogowym w Mańkowie oraz przebudowie linii 

energetycznej w Maszewie. 

- Uzyskaliśmy pozwolenia na budowę: ścieżki rowerowej od Brwilna do drogi wojewódzkiej 

w Maszewie Dużym, drogi Kamionki – Włoczewo, drogi w Nowym Bronowie, rozbudowy 

szkoły w Wyszynie. 

- Rozstrzygnięty został przetarg na przebudowę ulicy Płockiej w Starych Proboszczewicach. 

Koszt inwestycji to 590 400 zł a wykonawca będzie BMB Budownictwo sp. z o.o. sp.k.  

z Gostynina. W trakcie jest przetarg na budowę przydomowych oczyszczalni ścieków. 

- Spotkaliśmy się z mieszkańcami gminy na 8 spotkaniach zorganizowanych od 19 października 

do 23 listopada. Były to konstruktywne rozmowy o prowadzonych inwestycjach realizowanych 

oraz licznych jeszcze potrzebach w tym zakresie. 

- Odbyłem kilka spotkań i rozmów dotyczących modernizacji drogi wojewódzkiej nr 559  

w Maszewie Dużym oraz budowy kolektora sanitarnego do DPS w Brwilnie w pasie drogi 
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wojewódzkiej nr 562. W wyniku tych działań doszło do wyjaśnienia kilku spornych kwestii  

i mam nadzieję, że w ciągu najbliższych tygodni będzie istotny postęp w tych projektach. 

- Sporządzono akty notarialne: w Maszewie Dużym zakup pod drogę działki 257/6 o pow. 1236 

m2 za kwotę 61800 zł, w Maszewie darowizna od osoby fizycznej pod drogę działki 70/19  

o pow. 849 m2, w Nowej Białej darowizna od osób fizycznych pod drogę działek o numerach 

46/16, 46/19, 46/20, 46/25, 46/27 o łącznej pow. 6213 m2, w Mańkowie sprzedaż działki  

nr 100/6 o pow. 74m2 

- na ostatnich komisjach przedstawiona została propozycja wyłączenia z gminnego systemu 

gospodarowania odpadami komunalnymi nieruchomości rekreacyjnych oraz zmiana uchwała 

regulujących system gospodarowania odpadami komunalnymi. W związku ze stanowiskiem 

Regionalnej Izby Obrachunkowej, która utrzymuje, że nieruchomości rekreacyjne 

obligatoryjnie są objęte systemem gminnym, do programu dzisiejszej sesji rady gminy nie 

zostały włączone projekty uchwał dotyczące tych zagadnień. WW. temat będzie badany pod 

kątem dalszej optymalizacji gminnego systemu gospodarowania odpadami komunalnymi,  

a wyniki takiej analizy będą omawiane na kolejnych komisjach.  

Na tę chwilę nieruchomości rekreacyjne pozostają w gminnym systemie gospodarowania 

odpadami komunalnymi. 

- PSZOK po prawie 5 miesiącach działania: 

 łączna liczba mieszkańców , którzy dostarczyli odpady  - 509 osób,  w trakcie wiosennej, 

mobilnej zbiórki wnioski o odbiór złożyło 580 właścicieli nieruchomości, 

 łączna masa zebranych odpadów - 67 Mg, w trakcie wiosennej zbiórki odebrano łącznie 104 

Mg odpadów, 

 średnia kwota za odbiór i zagospodarowanie 1 Mg odpadu problemowego – ok. 730 zł,  

w trakcie wiosennej zbiórki kwota za 1 Mg to ok. 1100 zł. 

- Ochrona powietrza: 

Prowadzimy działania informacyjne dotyczące obowiązku wpisu do bazy Centralnej Ewidencji 

Emisyjności Budynków (CEEB). 

Od 1 lipca 2021 r. właściciele nieruchomości i zarządzający budynkami zostali zobowiązani do 

złożenia deklaracji dot. źródeł ciepła i źródeł spalania paliw o mocy nie większej niż 1 MW dla 

budynków i lokali mieszkalnych oraz niemieszkalnych do bazy Centralnej Ewidencji 

Emisyjności Budynków (CEEB). Deklarację należy złożyć na każdy ogrzewany budynek 

mieszkalny lub niemieszkalny. 

Deklarację dla źródeł ciepła zainstalowanych przed 1 lipca 2021 r. w budynkach i lokalach 

mieszkalnych oraz niemieszkalnych należy złożyć najpóźniej do 30 marca 2022 r.  

Złożenie deklaracji jest obowiązkowe. Nie złożenie deklaracji w terminie, podlega karze 

grzywny.  

Od 1 lipca złożono 300 deklaracji (ok. 10% zobowiązanych).  Do właścicieli nieruchomości 

kierowane są również pisma informujące o zapisach Programu Ochrony Powierza  i obowiązku 

złożenia deklaracji.  

Ponadto, w związku ze zbliżającym się sezonem grzewczym, przypominamy o obowiązku 

posiadania faktury oraz świadectwa jakości za zakupione paliwo. Dokumenty te powinny 

dokumentować każdorazowy zakup paliwa.  

W trosce o naszych mieszkańców na bieżąco na stronie internetowej publikowane są 

komunikaty informujące o ww. obowiązkach. 
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- Program Ochrony Środowiska 

Przygotowany został kolejny Program Ochrony Środowiska dla Gminy Stara Biała na lata 

2021-2024 z perspektywą na lata 2025-2028 oraz Raport z realizacji Programu Ochrony 

Środowiska dla Gminy Stara Biała za lata 2019-2020. Wykonawca przedstawi opracowane 

dokumenty radnym na posiedzeniach komisji. Projekt uchwały zostanie przygotowany na 

kolejną sesję Rady Gminy. 

 
-Wpłynęło pismo Prezesa Sądu Rejonowego w Płocku w sprawie określenia jednostek 

organizacyjnych w których będą wykonywane prace w ramach kary ograniczenia wolności  

i prac społecznie-użytecznych dla osób które naruszyły prawo i zostały prawomocnie skazane 

przez sądy. W odpowiedzi na to pismo, poinformowano, że Gmina może powierzyć skazanym 

(ok. 30 osób) wykonywanie prac porządkowych w szkołach, Urzędzie Gminy, na terenie spółki 

Gospodarka Komunalna „Stara Biała” oraz Gminnego Ośrodka Kultury i Sportu.” 

 
 
Następnie Przewodnicząca Rady poprosiła o zadawanie pytań do sprawozdania Wójta. 

 
Wiceprzewodniczący Rady Jan Sieradzki: 

 Zapytał kiedy zostanie zrealizowana inwestycja – oświetlenie ul. Sierpeckiej w Starych 

Proboszczewicach. 

Odpowiedź Wójta: 

 Umowa z wykonawcą jest podpisana i dotyczy realizacji sześciu lokalizacji oświetlenia 

ulicznego z terminem wykonania do końca maja 2022.  
 

W związku z brakiem kolejnych pytań radnych do sprawozdania Wójta Przewodnicząca Rady 

przeszła do kolejnego punktu porządku obrad. 

 
 
Ad. 5. 

Przewodnicząca Rady przedłożyła radnym projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Gminy Stara Biała na lata 2021 – 2032. Stwierdziła, że wszyscy radni 

otrzymali projekt uchwały. Poinformowała, że projekt uchwały był przedmiotem dyskusji  

i głosowania Komisji Budżetowej na posiedzeniu, które odbyło się przed dzisiejszą sesją. 

Komisja Budżetowa wyraziła pozytywną opinię o ww. projekcie uchwały. Następnie poprosiła 

o zabieranie głosu w tej sprawie. 

 

Wobec braku wniosków i pytań ze strony radnych, poddała pod głosowanie projekt uchwały. 

 

W głosowaniu wzięło udział 15 radnych. 

Wynik głosowania: „za” 15 radnych 

                                  „przeciw” 0 radnych 

                                  „wstrzymało się” 0 radnych 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

T. Bętlejewski, M. Downarowicz, M. Krajewski, I. Kraska, M. Lewandowska, A. Malanowska, 

H. Murawski, A. Pawłowski, J. Portalski, K. Portalski, M. Przyczka, J. Sieradzki,  

Z. Truchlewski, M. Turowska-Burczyńska, M. Wojtalewicz  
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Przewodnicząca Rady stwierdziła, że Rada Gminy jednogłośnie (15 głosami „za”) podjęła 

Uchwałę Nr 237/XXVIII/21 w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Stara Biała na lata 2021 – 2032 (uchwała w załączeniu do protokołu). 

W tej chwili, w związku z problemami technicznymi, Przewodnicząca Rady zarządziła  

5-minutową przerwę w obradach. 

 
 
Ad. 6. 

Przewodnicząca Rady przedłożyła radnym projekt uchwały zmieniającej Uchwałę Budżetową 

Gminy Stara Biała na 2021 rok. Stwierdziła, że wszyscy radni otrzymali projekt uchwały. 

Poinformowała, że projekt uchwały również był przedmiotem dyskusji i głosowania Komisji 

Budżetowej, która wyraziła pozytywną opinię w sprawie zaproponowanych zmian w budżecie 

na 2021 r. Następnie udzieliła głosu wójtowi gminy. 

 

Wójt zgłosił autopoprawkę do projektu uchwały, tj. wprowadzenie do budżetu dotacji celowej 

w wysokości 5 000,00 zł - na dofinansowanie zakupu specjalistycznego sprzętu ratowniczego: 

wentylatora oddymiającego wykorzystywanego podczas prowadzenia akcji ratowniczych dla 

OSP Stara Biała. 

Wydatki w tym zakresie pokryte zostaną w ramach wyodrębnionych środków przeznaczonych 

na zadania z zakresu utrzymania gotowości bojowej na terenie gminy Stara Biała. 

 

 Przewodnicząca Rady poprosiła o zabieranie głosu w tej sprawie. 

Wobec braku wniosków i pytań ze strony radnych, poddała pod głosowanie projekt uchwały. 

 

W głosowaniu wzięło udział 15 radnych. 

Wynik głosowania: „za” 15 radnych 

                                  „przeciw” 0 radnych 

                                  „wstrzymało się” 0 radnych 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

T. Bętlejewski, M. Downarowicz, M. Krajewski, I. Kraska, M. Lewandowska, A. Malanowska, 

H. Murawski, A. Pawłowski, J. Portalski, K. Portalski, M. Przyczka, J. Sieradzki,  

Z. Truchlewski, M. Turowska-Burczyńska, M. Wojtalewicz  
 

Przewodnicząca Rady stwierdziła, że Rada Gminy jednogłośnie (15 głosami „za”) podjęła 

Uchwałę Nr 238/XXVIII/21 zmieniającą Uchwałę Budżetową Gminy Stara Biała na  

2021 rok (uchwała w załączeniu do protokołu). 

 
Ad. 7. 

Przewodnicząca Rady przedłożyła radnym projekt uchwały w sprawie obniżenia średniej ceny 

skupu żyta, przyjmowanej jako podstawa obliczenia podatku rolnego na rok 2022 na obszarze 

Gminy Stara Biała. Następnie stwierdziła, że wszyscy radni otrzymali projekt uchwały  

i poprosiła o zabieranie głosu w tej sprawie. 

 

Wójt Gminy wyjaśnił, że zgodnie z przepisami ustawy o podatku rolnym "Rady gmin są 

uprawnione do obniżenia cen skupu żyta, przyjmowanych jako podstawa obliczania podatku 

rolnego na obszarze gminy”. Cena ta na 2022 rok została ogłoszona w Komunikacie Prezesa 

Głównego Urzędu Statystycznego z dnia 20 października 2021 r. w sprawie średniej ceny skupu 

żyta za okres 11 kwartałów będącej podstawą do ustalenia podatku rolnego na rok podatkowy 
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i wynosi 61,48 zł za 1 dt. Proponuje się obniżenie średniej ceny skupu żyta do wysokości 52,00 

zł za 1 dt. 

 

Wobec braku pytań i wniosków ze strony radnych, Przewodnicząca Rady poddała pod 

głosowanie projekt uchwały. 

 

W głosowaniu wzięło udział 15 radnych. 

Wynik głosowania: „za” 15 radnych 

                                  „przeciw” 0 radnych 

                                  „wstrzymało się” 0 radnych 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

T. Bętlejewski, M. Downarowicz, M. Krajewski, I. Kraska, M. Lewandowska, A. Malanowska, 

H. Murawski, A. Pawłowski, J. Portalski, K. Portalski, M. Przyczka, J. Sieradzki,  

Z. Truchlewski, M. Turowska-Burczyńska, M. Wojtalewicz  
 

Przewodnicząca Rady stwierdziła, że Rada Gminy jednogłośnie (15 głosami „za”) podjęła 

Uchwałę Nr 239/XXVIII/21 w sprawie obniżenia średniej ceny skupu żyta, przyjmowanej 

jako podstawa obliczenia podatku rolnego na rok 2022 na obszarze Gminy Stara Biała 

(uchwała w załączeniu do niniejszego protokołu). 
 
 
Ad. 8.  

Przewodnicząca Rady przedłożyła radnym projekt uchwały w sprawie określenia wysokości 

stawek podatku od środków transportowych na rok 2022. Stwierdziła, że wszyscy radni 

otrzymali projekt uchwały. Następnie poprosiła o zabieranie głosu w tej sprawie. 

 

Wobec braku  pytań i wniosków ze strony radnych, Przewodnicząca Rady poddała pod 

głosowanie projekt uchwały. 

 

W głosowaniu wzięło udział 15 radnych. 

Wynik głosowania: „za” 15 radnych 

                                  „przeciw” 0 radnych 

                                  „wstrzymało się” 0 radnych 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

T. Bętlejewski, M. Downarowicz, M. Krajewski, I. Kraska, M. Lewandowska, A. Malanowska, 

H. Murawski, A. Pawłowski, J. Portalski, K. Portalski, M. Przyczka, J. Sieradzki,  

Z. Truchlewski, M. Turowska-Burczyńska, M. Wojtalewicz  
 

Przewodnicząca Rady stwierdziła, że Rada Gminy jednogłośnie (15 głosami „za”) podjęła 

Uchwałę Nr 240/XXVIII/21 w sprawie określenia wysokości stawek podatku od środków 

transportowych na rok 2022 (uchwała w załączeniu do protokołu). 

 

 
Ad. 9. 

Przewodnicząca Rady przedłożyła radnym projekt uchwały w sprawie pokrycia części 

kosztów gospodarowania odpadami komunalnymi z dochodów własnych niepochodzących  

z pobranej opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi. Stwierdziła, że wszyscy radni 

otrzymali projekt uchwały, następnie Przewodnicząca Rady poprosiła o zabieranie głosu w tej 

sprawie. 
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Wobec braku  pytań i wniosków ze strony radnych, Przewodnicząca Rady poddała pod 

głosowanie projekt uchwały. 

 
W głosowaniu wzięło udział 15 radnych. 

Wynik głosowania: „za” 15 radnych 

                                  „przeciw” 0 radnych 

                                  „wstrzymało się” 0 radnych 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

T. Bętlejewski, M. Downarowicz, M. Krajewski, I. Kraska, M. Lewandowska, A. Malanowska, 

H. Murawski, A. Pawłowski, J. Portalski, K. Portalski, M. Przyczka, J. Sieradzki,  

Z. Truchlewski, M. Turowska-Burczyńska, M. Wojtalewicz  
 

Przewodnicząca Rady stwierdziła, że Rada Gminy jednogłośnie (15 głosami „za”) podjęła 

Uchwałę Nr 241/XXVIII/21 w sprawie pokrycia części kosztów gospodarowania 

odpadami komunalnymi z dochodów własnych niepochodzących z pobranej opłaty  

za gospodarowanie odpadami komunalnymi (uchwała w załączeniu do protokołu). 

 
 
Ad. 10. 

Przewodnicząca Rady przedłożyła radnym projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na 

wynajęcie lokalu w miejscowości Biała, ul. Jana Kazimierza 1. Następnie stwierdziła, że 

wszyscy radni otrzymali projekt uchwały i poprosiła o zabieranie głosu w tej sprawie. 

Wobec braku pytań i wniosków ze strony radnych, Przewodnicząca Rady poddała pod 

głosowanie projekt uchwały. 

 

W głosowaniu wzięło udział 15 radnych. 

Wynik głosowania: „za” 15 radnych 

                                  „przeciw” 0 radnych 

                                  „wstrzymało się” 0 radnych 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

T. Bętlejewski, M. Downarowicz, M. Krajewski, I. Kraska, M. Lewandowska, A. Malanowska, 

H. Murawski, A. Pawłowski, J. Portalski, K. Portalski, M. Przyczka, J. Sieradzki,  

Z. Truchlewski, M. Turowska-Burczyńska, M. Wojtalewicz  
 

Przewodnicząca Rady stwierdziła, że Rada Gminy jednogłośnie (15 głosami „za”) podjęła 

Uchwałę Nr 242/XXVIII/21 w sprawie wyrażenia zgody na wynajęcie lokalu  

w miejscowości Biała, ul. Jana Kazimierza 1 (uchwała w załączeniu do protokołu). 

 
Ad. 11. 

Przewodnicząca Rady przedłożyła radnym projekt uchwały w sprawie wprowadzenia 

nazewnictwa ulic we wsi MASZEWO gmina Stara Biała i stwierdziła, że wszyscy radni 

otrzymali projekt uchwały i poprosiła o zabieranie głosu w tej sprawie. 

Wobec braku pytań i wniosków ze strony radnych, Przewodnicząca Rady poddała pod 

głosowanie projekt uchwały. 
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W głosowaniu wzięło udział 15 radnych. 

Wynik głosowania: „za” 15 radnych 

                                  „przeciw” 0 radnych 

                                  „wstrzymało się” 0 radnych 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

T. Bętlejewski, M. Downarowicz, M. Krajewski, I. Kraska, M. Lewandowska, A. Malanowska, 

H. Murawski, A. Pawłowski, J. Portalski, K. Portalski, M. Przyczka, J. Sieradzki,  

Z. Truchlewski, M. Turowska-Burczyńska, M. Wojtalewicz  
 

Przewodnicząca Rady stwierdziła, że Rada Gminy jednogłośnie (15 głosami „za”) podjęła 

Uchwałę Nr 243/XXVIII/21  w sprawie wprowadzenia nazewnictwa ulic we wsi 

MASZEWO gmina Stara Biała. (uchwała w załączeniu do niniejszego protokołu). 
 

 
Ad. 12. 

Przewodnicząca Rady przedłożyła radnym projekt uchwały w sprawie przyjęcia i przekazania 

do organu regulacyjnego projektu "Regulaminu dostarczania wody i odprowadzania ścieków 

na terenie Gminy Stara Biała". Następnie stwierdziła, że wszyscy radni otrzymali projekt 

uchwały i poprosiła o zabieranie głosu w tej sprawie. 

Wobec braku  pytań i wniosków ze strony radnych, Przewodnicząca Rady poddała pod 

głosowanie projekt uchwały. 

 

W głosowaniu wzięło udział 15 radnych. 

Wynik głosowania: „za” 15 radnych 

                                  „przeciw” 0 radnych 

                                  „wstrzymało się” 0 radnych 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

T. Bętlejewski, M. Downarowicz, M. Krajewski, I. Kraska, M. Lewandowska, A. Malanowska, 

H. Murawski, A. Pawłowski, J. Portalski, K. Portalski, M. Przyczka, J. Sieradzki,  

Z. Truchlewski, M. Turowska-Burczyńska, M. Wojtalewicz  
 

Przewodnicząca Rady stwierdziła, że Rada Gminy jednogłośnie (15 głosami „za”) podjęła 

Uchwałę Nr 244/XXVIII/21  w sprawie przyjęcia i przekazania do organu regulacyjnego 

projektu "Regulaminu dostarczania wody i odprowadzania ścieków na terenie Gminy 

Stara Biała". (uchwała w załączeniu do niniejszego protokołu). 

 

 
Ad. 13. 

Przewodnicząca Rady przedłożyła radnym projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na 

dokonanie czynności związanych z nabyciem przez Gminę Stara Biała gruntu położonego  

w m. Nowe Proboszczewice. Następnie stwierdziła, że wszyscy radni otrzymali projekt 

uchwały i poprosiła o zabieranie głosu w tej sprawie. 

 

Wobec braku  pytań i wniosków ze strony radnych, Przewodnicząca Rady poddała pod 

głosowanie projekt uchwały. 
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W głosowaniu wzięło udział 15 radnych. 

Wynik głosowania: „za” 15 radnych 

                                  „przeciw” 0 radnych 

                                  „wstrzymało się” 0 radnych 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

T. Bętlejewski, M. Downarowicz, M. Krajewski, I. Kraska, M. Lewandowska, A. Malanowska, 

H. Murawski, A. Pawłowski, J. Portalski, K. Portalski, M. Przyczka, J. Sieradzki,  

Z. Truchlewski, M. Turowska-Burczyńska, M. Wojtalewicz  
 

Przewodnicząca Rady stwierdziła, że Rada Gminy jednogłośnie (15 głosami „za”) podjęła 

Uchwałę Nr 245/XXVIII/21 w sprawie wyrażenia zgody na dokonanie czynności 

związanych z nabyciem przez Gminę Stara Biała gruntu położonego w m. Nowe 

Proboszczewice (uchwała w załączeniu do niniejszego protokołu). 

 

 

Ad. 14. 

Przewodnicząca Rady przedłożyła radnym projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na 

dokonanie czynności związanych z nabyciem przez Gminę Stara Biała gruntu położonego  

w m. Maszewo. (dot. dz. nr ewid. 67/69). Następnie stwierdziła, że wszyscy radni otrzymali 

projekt uchwały i poprosiła o zabieranie głosu w tej sprawie. 

 

Wobec braku  pytań i wniosków ze strony radnych, Przewodnicząca Rady poddała pod 

głosowanie projekt uchwały. 

 

W głosowaniu wzięło udział 15 radnych. 

Wynik głosowania: „za” 15 radnych 

                                  „przeciw” 0 radnych 

                                  „wstrzymało się” 0 radnych 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

T. Bętlejewski, M. Downarowicz, M. Krajewski, I. Kraska, M. Lewandowska, A. Malanowska, 

H. Murawski, A. Pawłowski, J. Portalski, K. Portalski, M. Przyczka, J. Sieradzki,  

Z. Truchlewski, M. Turowska-Burczyńska, M. Wojtalewicz  
 

Przewodnicząca Rady stwierdziła, że Rada Gminy jednogłośnie (15 głosami „za”) podjęła 

Uchwałę Nr 246/XXVIII/21 w sprawie wyrażenia zgody na dokonanie czynności 

związanych z nabyciem przez Gminę Stara Biała gruntu położonego w m. Maszewo. 

(uchwała w załączeniu do niniejszego protokołu). 
 
 

Ad. 15. 

Przewodnicząca Rady przedłożyła radnym projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na 

dokonanie czynności związanych z nabyciem przez Gminę Stara Biała gruntu położonego  

w m. Maszewo. (dot. dz. nr ewid. 67/71). Następnie stwierdziła, że wszyscy radni otrzymali 

projekt uchwały i poprosiła o zabieranie głosu w tej sprawie. 

 

Wobec braku  pytań i wniosków ze strony radnych, Przewodnicząca Rady poddała pod 

głosowanie projekt uchwały. 
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W głosowaniu wzięło udział 15 radnych. 

Wynik głosowania: „za” 15 radnych 

                                  „przeciw” 0 radnych 

                                  „wstrzymało się” 0 radnych 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

T. Bętlejewski, M. Downarowicz, M. Krajewski, I. Kraska, M. Lewandowska, A. Malanowska, 

H. Murawski, A. Pawłowski, J. Portalski, K. Portalski, M. Przyczka, J. Sieradzki,  

Z. Truchlewski, M. Turowska-Burczyńska, M. Wojtalewicz  
 

Przewodnicząca Rady stwierdziła, że Rada Gminy jednogłośnie (15 głosami „za”) podjęła 

Uchwałę Nr 247/XXVIII/21 w sprawie wyrażenia zgody na dokonanie czynności 

związanych z nabyciem przez Gminę Stara Biała gruntu położonego w m. Maszewo. 

(uchwała w załączeniu do niniejszego protokołu). 

 
 

Ad. 16. 

Przewodnicząca Rady przedłożyła radnym projekt uchwały w sprawie uchwalenia Programu 

współpracy Gminy Stara Biała z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami 

wymienionymi w art. 3 ust. 3 ustawy o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie na 

rok 2022. Następnie stwierdziła, że wszyscy radni otrzymali projekt uchwały i poprosiła  

o zabieranie głosu w tej sprawie. 

 

Wobec braku  pytań i wniosków ze strony radnych, Przewodnicząca Rady poddała pod 

głosowanie projekt uchwały. 

 

W głosowaniu wzięło udział 15 radnych. 

Wynik głosowania: „za” 15 radnych 

                                  „przeciw” 0 radnych 

                                  „wstrzymało się” 0 radnych 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

T. Bętlejewski, M. Downarowicz, M. Krajewski, I. Kraska, M. Lewandowska, A. Malanowska, 

H. Murawski, A. Pawłowski, J. Portalski, K. Portalski, M. Przyczka, J. Sieradzki,  

Z. Truchlewski, M. Turowska-Burczyńska, M. Wojtalewicz  
 

Przewodnicząca Rady stwierdziła, że Rada Gminy jednogłośnie (15 głosami „za”) podjęła 

Uchwałę Nr 248/XXVIII/21 w sprawie uchwalenia Programu współpracy Gminy Stara 

Biała z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami wymienionymi w art. 3 ust. 3 

ustawy o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie na rok 2022 (uchwała  

w załączeniu do niniejszego protokołu). 

 
 

Ad. 17. 

Przewodnicząca Rady przedłożyła radnym projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały  

w sprawie: Akt o utworzeniu samorządowej instytucji kultury - Gminnego Ośrodka Kultury  

i Sportu. Następnie stwierdziła, że wszyscy radni otrzymali projekt uchwały i poprosiła  

o zabieranie głosu w tej sprawie. 

 

Dyrektor Gminnego Ośrodka Kultury i Sportu wyjaśnił, że zaszła konieczność uaktualnienia 

zapisów Statutu Gminnego Ośrodka Kultury i Sportu z/s w Białej w odniesieniu do obiektów  
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i jednostek funkcjonujących w ramach GOKiS-u, tj.: nadanie oficjalnej nazwy zespołowi 

urządzeń sportowych w Nowych Proboszczewicach - Centrum Sportowe „Wierzbica”, 

wpisanie sali widowiskowo - sportowej w Maszewie Dużym, co pozwoli na uregulowanie 

podstaw finansowo-prawnych do zarządzania obiektem oraz dodanie punktu dotyczącego 

funkcjonowania Zespołu Tanecznego „Tulip”. Nowo powstały zespół skupia dzieci z terenu 

Gminy Stara Biała. Wpisanie go do statutu umożliwi prawidłowe finansowanie potrzeb grupy 

(m.in. zakup strojów, opłacanie obozów szkoleniowo-wypoczynkowych czy wyjazdów na 

występy). 

 

Dodatkowo Dyrektor zaprosił  na Tulip Dance Festival - taneczny festiwal, który odbędzie sie 

w sobotę, 27 listopada w hali w Maszewie Dużym. Swoje umiejętności zaprezentują młodzi 

adepci tańca z pięciu grup dziecięcych z Zespołu Tanecznego Tulip. Gwiazdą festiwalu będą 

mistrzynie Polski w tańcu jazzowym – reprezentacja Polski na mistrzostwa świata. 

 

Wobec braku  pytań i wniosków ze strony radnych, Przewodnicząca Rady poddała pod 

głosowanie projekt uchwały. 

 

W głosowaniu wzięło udział 15 radnych. 

Wynik głosowania: „za” 15 radnych 

                                  „przeciw” 0 radnych 

                                  „wstrzymało się” 0 radnych 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

T. Bętlejewski, M. Downarowicz, M. Krajewski, I. Kraska, M. Lewandowska, A. Malanowska, 

H. Murawski, A. Pawłowski, J. Portalski, K. Portalski, M. Przyczka, J. Sieradzki,  

Z. Truchlewski, M. Turowska-Burczyńska, M. Wojtalewicz  
 

Przewodnicząca Rady stwierdziła, że Rada Gminy jednogłośnie (15 głosami „za”) podjęła 

Uchwałę Nr 249/XXVIII/21 w sprawie zmiany uchwały w sprawie: Akt o utworzeniu 

samorządowej instytucji kultury - Gminnego Ośrodka Kultury i Sportu (uchwała  

w załączeniu do niniejszego protokołu). 

 
 
Ad. 18. 

Przewodnicząca Rady przedłożyła radnym projekt uchwały w sprawie porozumienia 

międzygminnego pomiędzy Gminą Gozdowo, a Gminą Stara Biała i Gminą Bielsk w zakresie 

lokalnego transportu zbiorowego. Następnie stwierdziła, że wszyscy radni otrzymali projekt 

uchwały i poprosiła o zabieranie głosu w tej sprawie. 

 

Wobec braku  pytań i wniosków ze strony radnych, Przewodnicząca Rady poddała pod 

głosowanie projekt uchwały. 

 

W głosowaniu wzięło udział 15 radnych. 

Wynik głosowania: „za” 15 radnych 

                                  „przeciw” 0 radnych 

                                  „wstrzymało się” 0 radnych 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

T. Bętlejewski, M. Downarowicz, M. Krajewski, I. Kraska, M. Lewandowska, A. Malanowska, 

H. Murawski, A. Pawłowski, J. Portalski, K. Portalski, M. Przyczka, J. Sieradzki,  

Z. Truchlewski, M. Turowska-Burczyńska, M. Wojtalewicz  
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Przewodnicząca Rady stwierdziła, że Rada Gminy jednogłośnie (15 głosami „za”) podjęła 

Uchwałę Nr 250/XXVIII/21 w sprawie porozumienia międzygminnego pomiędzy Gminą 

Gozdowo, a Gminą Stara Biała i Gminą Bielsk w zakresie lokalnego transportu 

zbiorowego (uchwała w załączeniu do niniejszego protokołu). 

 
 
Ad. 19. 

Przewodnicząca Rady przedłożyła radnym projekt uchwały w sprawie zaliczenia drogi do 

kategorii dróg gminnych i ustalenia jej przebiegu. (dot. ul. M. Konopnickiej w Nowych 

Proboszczewicach). Następnie stwierdziła, że wszyscy radni otrzymali projekt uchwały  

i poprosiła o zabieranie głosu w tej sprawie. 

 

Ewa Świtalska wyjaśniła, że podjęcie procedury zmierzającej do zaliczenia drogi, o której 

mowa w  niniejszym projekcie uchwały oraz kolejnych dotyczących zaliczenia drogi do 

kategorii dróg gminnych jest następstwem objęcia w/w dróg dofinansowaniem w ramach 

Funduszu Dróg Samorządowych. Zgodnie z wymaganiami programu, drogi objęte zadaniem 

muszą zostać zaliczone do kategorii dróg gminnych. 

 

Wobec braku  pytań i wniosków ze strony radnych, Przewodnicząca Rady poddała pod 

głosowanie projekt uchwały. 

 

W głosowaniu wzięło udział 15 radnych. 

Wynik głosowania: „za” 15 radnych 

                                  „przeciw” 0 radnych 

                                  „wstrzymało się” 0 radnych 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

T. Bętlejewski, M. Downarowicz, M. Krajewski, I. Kraska, M. Lewandowska, A. Malanowska, 

H. Murawski, A. Pawłowski, J. Portalski, K. Portalski, M. Przyczka, J. Sieradzki,  

Z. Truchlewski, M. Turowska-Burczyńska, M. Wojtalewicz  
 

 

Przewodnicząca Rady stwierdziła, że Rada Gminy jednogłośnie (15 głosami „za”) podjęła 

Uchwałę Nr 251/XXVIII/21 w sprawie zaliczenia drogi do kategorii dróg gminnych  

i ustalenia jej przebiegu. (uchwała w załączeniu do niniejszego protokołu). 

 
 
Ad. 20. 

Przewodnicząca Rady przedłożyła radnym projekt uchwały w sprawie zaliczenia drogi do 

kategorii dróg gminnych i ustalenia jej przebiegu (dot. drogi w miejscowości Maszewo do drogi 

wew. nr ew. 221/1). Następnie stwierdziła, że wszyscy radni otrzymali projekt uchwały  

i poprosiła o zabieranie głosu w tej sprawie. 

 

Wobec braku  pytań i wniosków ze strony radnych, Przewodnicząca Rady poddała pod 

głosowanie projekt uchwały. 

 

W głosowaniu wzięło udział 15 radnych. 

Wynik głosowania: „za” 15 radnych 

                                  „przeciw” 0 radnych 
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                                  „wstrzymało się” 0 radnych 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

T. Bętlejewski, M. Downarowicz, M. Krajewski, I. Kraska, M. Lewandowska, A. Malanowska, 

H. Murawski, A. Pawłowski, J. Portalski, K. Portalski, M. Przyczka, J. Sieradzki,  

Z. Truchlewski, M. Turowska-Burczyńska, M. Wojtalewicz  
 

 

Przewodnicząca Rady stwierdziła, że Rada Gminy jednogłośnie (15 głosami „za”) podjęła 

Uchwałę Nr 252/XXVIII/21 w sprawie zaliczenia drogi do kategorii dróg gminnych  

i ustalenia jej przebiegu (uchwała w załączeniu do niniejszego protokołu). 

 
 
Ad. 21. 

Przewodnicząca Rady przedłożyła radnym projekt uchwały w sprawie zaliczenia drogi do 

kategorii dróg gminnych i ustalenia jej przebiegu (dot. ul. Z. Szacherskiego w Nowych 

Proboszczewicach). Następnie stwierdziła, że wszyscy radni otrzymali projekt uchwały  

i poprosiła o zabieranie głosu w tej sprawie. 

 

Wobec braku  pytań i wniosków ze strony radnych, Przewodnicząca Rady poddała pod 

głosowanie projekt uchwały. 

 

W głosowaniu wzięło udział 15 radnych. 

Wynik głosowania: „za” 15 radnych 

                                  „przeciw” 0 radnych 

                                  „wstrzymało się” 0 radnych 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

T. Bętlejewski, M. Downarowicz, M. Krajewski, I. Kraska, M. Lewandowska, A. Malanowska, 

H. Murawski, A. Pawłowski, J. Portalski, K. Portalski, M. Przyczka, J. Sieradzki,  

Z. Truchlewski, M. Turowska-Burczyńska, M. Wojtalewicz  
 

 

Przewodnicząca Rady stwierdziła, że Rada Gminy jednogłośnie (15 głosami „za”) podjęła 

Uchwałę Nr 253/XXVIII/21 w sprawie zaliczenia drogi do kategorii dróg gminnych  

i ustalenia jej przebiegu (uchwała w załączeniu do niniejszego protokołu). 

 
 
Ad. 22. 

Przewodnicząca Rady przedłożyła radnym projekt uchwały w sprawie zaliczenia drogi do 

kategorii dróg gminnych i ustalenia jej przebiegu. (dot. drogi Nowe Trzepowo-PKP). Następnie 

stwierdziła, że wszyscy radni otrzymali projekt uchwały i poprosiła o zabieranie głosu w tej 

sprawie. 

 

Wobec braku  pytań i wniosków ze strony radnych, Przewodnicząca Rady poddała pod 

głosowanie projekt uchwały. 

 

W głosowaniu wzięło udział 15 radnych. 

Wynik głosowania: „za” 15 radnych 

                                  „przeciw” 0 radnych 

                                  „wstrzymało się” 0 radnych 
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Wyniki imienne: 

ZA (15) 

T. Bętlejewski, M. Downarowicz, M. Krajewski, I. Kraska, M. Lewandowska, A. Malanowska, 

H. Murawski, A. Pawłowski, J. Portalski, K. Portalski, M. Przyczka, J. Sieradzki,  

Z. Truchlewski, M. Turowska-Burczyńska, M. Wojtalewicz  
 

 

Przewodnicząca Rady stwierdziła, że Rada Gminy jednogłośnie (15 głosami „za”) podjęła 

Uchwałę Nr 254/XXVIII/21 w sprawie zaliczenia drogi do kategorii dróg gminnych  

i ustalenia jej przebiegu (uchwała w załączeniu do niniejszego protokołu). 

 
 
Ad. 23. 

Przewodnicząca Rady przedłożyła radnym projekt uchwały w sprawie zaliczenia drogi do 

kategorii dróg gminnych i ustalenia jej przebiegu (dot. cz. ul. St. Mazowieckiego w Nowych 

Proboszczewicach). Następnie stwierdziła, że wszyscy radni otrzymali projekt uchwały  

i poprosiła o zabieranie głosu w tej sprawie. 

 

Wobec braku  pytań i wniosków ze strony radnych, Przewodnicząca Rady poddała pod 

głosowanie projekt uchwały. 

 

W głosowaniu wzięło udział 15 radnych. 

Wynik głosowania: „za” 15 radnych 

                                  „przeciw” 0 radnych 

                                  „wstrzymało się” 0 radnych 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

T. Bętlejewski, M. Downarowicz, M. Krajewski, I. Kraska, M. Lewandowska, A. Malanowska, 

H. Murawski, A. Pawłowski, J. Portalski, K. Portalski, M. Przyczka, J. Sieradzki,  

Z. Truchlewski, M. Turowska-Burczyńska, M. Wojtalewicz  
 

 

Przewodnicząca Rady stwierdziła, że Rada Gminy jednogłośnie (15 głosami „za”) podjęła 

Uchwałę Nr 255/XXVIII/21 w sprawie zaliczenia drogi do kategorii dróg gminnych  

i ustalenia jej przebiegu (uchwała w załączeniu do niniejszego protokołu). 

 

 
Ad. 24. 

Przewodnicząca Rady przedłożyła radnym projekt uchwały w sprawie zaliczenia drogi do 

kategorii dróg gminnych i ustalenia jej przebiegu (dot. cz. ul. W. Hermana w Nowych i Starych 

Proboszczewicach do drogi wew. dz. nr ew. 600/1). Następnie stwierdziła, że wszyscy radni 

otrzymali projekt uchwały i poprosiła o zabieranie głosu w tej sprawie. 

 

Wobec braku  pytań i wniosków ze strony radnych, Przewodnicząca Rady poddała pod 

głosowanie projekt uchwały. 

 

W głosowaniu wzięło udział 15 radnych. 

Wynik głosowania: „za” 15 radnych 

                                  „przeciw” 0 radnych 

                                  „wstrzymało się” 0 radnych 
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Wyniki imienne: 

ZA (15) 

T. Bętlejewski, M. Downarowicz, M. Krajewski, I. Kraska, M. Lewandowska, A. Malanowska, 

H. Murawski, A. Pawłowski, J. Portalski, K. Portalski, M. Przyczka, J. Sieradzki,  

Z. Truchlewski, M. Turowska-Burczyńska, M. Wojtalewicz  
 

 

Przewodnicząca Rady stwierdziła, że Rada Gminy jednogłośnie (15 głosami „za”) podjęła 

Uchwałę Nr 256/XXVIII/21 w sprawie zaliczenia drogi do kategorii dróg gminnych  

i ustalenia jej przebiegu (uchwała w załączeniu do niniejszego protokołu). 

 
 
Ad. 25. 

Przewodnicząca Rady przedłożyła radnym projekt uchwały w sprawie zaliczenia drogi do 

kategorii dróg gminnych i ustalenia jej przebiegu (dot. drogi w miejscowości Miłodróż do drogi 

wew. nr ew. 34/4). Następnie stwierdziła, że wszyscy radni otrzymali projekt uchwały  

i poprosiła o zabieranie głosu w tej sprawie. 

 

Wobec braku  pytań i wniosków ze strony radnych, Przewodnicząca Rady poddała pod 

głosowanie projekt uchwały. 

 

W głosowaniu wzięło udział 15 radnych. 

Wynik głosowania: „za” 15 radnych 

                                  „przeciw” 0 radnych 

                                  „wstrzymało się” 0 radnych 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

T. Bętlejewski, M. Downarowicz, M. Krajewski, I. Kraska, M. Lewandowska, A. Malanowska, 

H. Murawski, A. Pawłowski, J. Portalski, K. Portalski, M. Przyczka, J. Sieradzki,  

Z. Truchlewski, M. Turowska-Burczyńska, M. Wojtalewicz  
 

 

Przewodnicząca Rady stwierdziła, że Rada Gminy jednogłośnie (15 głosami „za”) podjęła 

Uchwałę Nr 257/XXVIII/21 w sprawie zaliczenia drogi do kategorii dróg gminnych  

i ustalenia jej przebiegu (uchwała w załączeniu do niniejszego protokołu). 

 
 
Ad. 26. 

Przewodnicząca Rady przedłożyła radnym projekt uchwały w sprawie zaliczenia drogi do 

kategorii dróg gminnych i ustalenia jej przebiegu. (dot. drogi w miejscowości Kobierniki do 

granicy gminy (las)). Następnie stwierdziła, że wszyscy radni otrzymali projekt uchwały  

i poprosiła o zabieranie głosu w tej sprawie. 

 

Wobec braku  pytań i wniosków ze strony radnych, Przewodnicząca Rady poddała pod 

głosowanie projekt uchwały. 

 

W głosowaniu wzięło udział 15 radnych. 

Wynik głosowania: „za” 15 radnych 

                                  „przeciw” 0 radnych 

                                  „wstrzymało się” 0 radnych 
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Wyniki imienne: 

ZA (15) 

T. Bętlejewski, M. Downarowicz, M. Krajewski, I. Kraska, M. Lewandowska, A. Malanowska, 

H. Murawski, A. Pawłowski, J. Portalski, K. Portalski, M. Przyczka, J. Sieradzki,  

Z. Truchlewski, M. Turowska-Burczyńska, M. Wojtalewicz  
 

 

Przewodnicząca Rady stwierdziła, że Rada Gminy jednogłośnie (15 głosami „za”) podjęła 

Uchwałę Nr 258/XXVIII/21 w sprawie zaliczenia drogi do kategorii dróg gminnych  

i ustalenia jej przebiegu (uchwała w załączeniu do niniejszego protokołu). 

 
W tym momencie Przewodnicząca ogłosiła 15-minutową przerwę w obradach. 

 
 
Ad. 27. 

Przewodnicząca Rady przedłożyła radnym projekt uchwały w sprawie ustalenia wysokości 

miesięcznych diet dla radnych oraz określenia zasad ich otrzymywania. Następnie stwierdziła, 

że wszyscy radni otrzymali projekt uchwały, temat omawiany był również na Komisji 

Budżetowej w listopadzie oraz przed sesja w dniu dzisiejszym.  

Wyjaśniła, że do podjęcia tej uchwały jak i dot ustalenia wynagrodzenia wójta gminy rada 

gminy została zobowiązana na podstawie nowej ustawy o wynagrodzeniu osób zajmujących 

kierownicze stanowiska państwowe, obowiązującej od 1. listopada, która wprowadziła istotne 

zmiany m.in. w ustawie o pracownikach samorządowych. 

 

Następnie odczytała treść § 2 projektu uchwały z  ustalonymi propozycjami, tj. : 

 

§ 2 Ustala się następujące miesięczne kwoty diet:  

1) dla Przewodniczącego Rady Gminy - 50% 2,4-krotności kwoty bazowej określonej  

w ustawie budżetowej dla osób zajmujących kierownicze stanowiska państwowe na podstawie 

przepisów ustawy z 23 grudnia 1999 r. o kształtowaniu wynagrodzeń w państwowej sferze 

budżetowej oraz o zmianie niektórych ustaw (Dz. U. z 2020 r. poz. 1658), w zaokrągleniu do 

pełnych dziesiątek zł w dół;  

2) dla Wiceprzewodniczącego Rady Gminy - 80% diety przysługującej Przewodniczącemu 

Rady Gminy, w zaokrągleniu do pełnych dziesiątek zł;  

3) dla Przewodniczącego Komisji Rady Gminy - 70% diety przysługującej Przewodniczącemu 

Rady Gminy, w zaokrągleniu do pełnych dziesiątek zł;  

4) dla radnego Rady Gminy - 60% diety przysługującej Przewodniczącemu Rady Gminy,  

w zaokrągleniu do pełnych dziesiątek zł. 

 

Zgodnie z powyższym dieta przewodniczącej Rady Gminy Stara Biała wyniesie 2140 zł, 

wiceprzewodniczącego 1710 zł, przewodniczących komisji 1500 zł, a radnego 1280 zł. 

 

Wobec braku  pytań i wniosków ze strony radnych, Przewodnicząca Rady poddała pod 

głosowanie projekt uchwały. 

 

W głosowaniu wzięło udział 15 radnych. 

Wynik głosowania: „za” 13 radnych 

                                  „przeciw” 0 radnych 

                                  „wstrzymało się” 2 radnych 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 
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T. Bętlejewski, M. Downarowicz, M. Krajewski, I. Kraska, M. Lewandowska, A. Malanowska, 

H. Murawski, J. Portalski, K. Portalski, M. Przyczka, J. Sieradzki, Z. Truchlewski,  

M. Wojtalewicz  

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 

A. Pawłowski , M. Turowska-Burczyńska 
 

Przewodnicząca Rady stwierdziła, że Rada Gminy wymaganą większością głosów (13 głosami 

„za”) podjęła Uchwałę Nr 259/XXVIII/21 w sprawie ustalenia wysokości miesięcznych diet 

dla radnych oraz określenia zasad ich otrzymywania (uchwała w załączeniu do niniejszego 

protokołu). 

 
 
Ad. 28. 

Przewodnicząca Rady przedłożyła radnym projekt uchwały w sprawie ustalenia wynagrodzenia 

Wójta Gminy Stara Biała. Następnie stwierdziła, że wszyscy radni otrzymali projekt uchwały, 

jak również był przedmiotem analiz i dyskusji na posiedzeniach Komisji Budżetowej.  

i poprosiła o zabieranie głosu w tej sprawie. 

 

Następnie odczytała treść  § 1 projektu uchwały z  ustalonymi propozycjami, tj. : 

 

 § 1. 1. Ustala się miesięczne wynagrodzenie Wójta Gminy Stara Biała składające się z:  

1) wynagrodzenia zasadniczego w wysokości 9200,00 zł;  

2) dodatku funkcyjnego w wysokości 2800,00 zł;  

3) dodatku specjalnego w kwocie wynoszącej 30% łącznie wynagrodzenia zasadniczego  

i dodatku funkcyjnego, tj. 3600,00 zł.  

2. Dodatek za wieloletnią pracę wypłaca się zgodnie z § 7 rozporządzenia Rady Ministrów  

z dnia 25 października 2021 r. w sprawie wynagradzania pracowników samorządowych. 

 

Dodatkowo wyjaśniła, że ustawa przewiduje, że wynagrodzenie nie może być niższe niż  

80 proc. przewidzianego przez przepisy. Natomiast uposażenie wójta będzie w sumie na 

poziomie 17 440 zł brutto. Czyli ok. 90 proc. maksymalnego uposażenie przewidzianego przez 

ustawę.  

 

Wobec braku  pytań i wniosków ze strony radnych, Przewodnicząca Rady poddała pod 

głosowanie projekt uchwały. 

 

W głosowaniu wzięło udział 15 radnych. 

Wynik głosowania: „za” 12 radnych 

                                  „przeciw” 2 radnych 

                                  „wstrzymało się” 1 radna 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

T. Bętlejewski, M. Downarowicz, M. Krajewski, I. Kraska, M. Lewandowska, A. Malanowska, 

H. Murawski, J. Portalski, K. Portalski, M. Przyczka, Z. Truchlewski, M. Wojtalewicz  

PRZECIW (2) 

A. Pawłowski , J. Sieradzki 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

M. Turowska-Burczyńska 
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Przewodnicząca Rady stwierdziła, że Rada Gminy wymaganą większością głosów (12 głosami 

„za”) podjęła Uchwałę Nr 260/XXVIII/21 w sprawie ustalenia wynagrodzenia Wójta 

Gminy Stara Biała (uchwała w załączeniu do niniejszego protokołu). 

 
 
Ad. 29. 

Przewodnicząca Rady przedłożyła radnym Informację o stanie realizacji zadań oświatowych  

w Gminie Stara Biała za rok szkolny 2020/2021. Stwierdziła, że wszyscy radni otrzymali wraz 

z zaproszeniem ww. Informację. Następnie poprosiła o zabieranie głosu w tej sprawie. 

 

Wobec braku pytań i uwag ze strony radnych Przewodnicząca Rady stwierdziła, że Rada Gminy 

przyjęła Informację o stanie realizacji zadań oświatowych w Gminie Stara Biała za rok szkolny 

2020/2021 (Informacja w załączeniu do niniejszego protokołu). 

 
 
Ad. 30. 

Przewodnicząca Rady stwierdziła, że wszyscy radni otrzymali w ustawowym terminie 

informacje zawierające analizę danych zawartych w oświadczeniach majątkowych złożonych 

za 2020 r. sporządzonych przez:  

-Wojewodę Mazowieckiego dotyczącą oświadczeń majątkowych złożonych przez Wójta  

i Przewodniczącą Rady, 

- Wójta dotycząca oświadczeń majątkowych złożonych przez sekretarza gminy, skarbnika 

gminy, kierowników jednostek organizacyjnych gminy oraz przez osoby wydające decyzje 

administracyjne w imieniu wójta,  

- Przewodniczącą Rady dotyczącą oświadczeń majątkowych złożonych przez radnych gminy 

- Naczelnik Urzędu Skarbowego dotyczącą analizy oświadczeń majątkowych złożonych przez 

radnych gminy, wójta gminy, sekretarza gminy, skarbnika gminy, kierowników jednostek 

organizacyjnych gminy oraz przez osoby wydające decyzje administracyjne w imieniu wójta. 

 

Dodała, że wszystkie radni oświadczenia zostały złożone w ustawowym terminie na formularzu 

określonym w rozporządzenia Prezesa Rady Ministrów. W toku weryfikacji oświadczeń 

majątkowych nie stwierdzono znaczących nieprawidłowości czy próby zatajenia prawdy.  

Jednakże są drobne uwagi Urzędu Skarbowego, poprosiła o zwrócenie szczególnej uwagi  

i dokładność przy składaniu kolejnych oświadczeń majątkowych.  

 

Wobec braku pytań i wniosków przeszła do kolejnego punktu porządku obrad. 

 
 

Ad. 31. 

W sprawach różnych: 

 

Sołtys sołectwa Nowe Proboszczewice: 
 Poprosił aby zwrócić uwagę na utrudnienia na ul. Bielskiej w miejscowości Nowe 

Proboszczewice, związane z dużym ruchem samochodów ciężarowych przewożących 

kontenery z firmy  Modular System Sp. z o.o. 

 Zaapelował aby mieszkańców aby się szczepili przeciwko Covid. 

Odpowiedź Wójta: 

 Jeżeli jest problem z na ul. Bielskiej związany z ruchem bądź parkowaniem samochodów, 

może zostać zgłoszony do MZDW, gdyż jest to droga wojewódzka oraz do Wydziału Ruchu 

Drogowego Komendy Miejskiej Policji, aby zwrócili na to uwagę. 
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Sołtys sołectwa Ogorzelice Janina Antoszkiewicz: 
 Podziękowała za podłączone oświetlenie uliczne wewnątrz osiedla w Ogorzelicach.  

 Poprosiła o przycięcie gałęzi przy bloku nr 3, które zasłaniają lampę oświetlenia ulicznego. 

 Poprosiła o utwardzenie nawierzchni miejsca przystanku w Ogorzelicach, w kierunku 

Proboszczewic. 

 Zapytała, czy jest szansa na pobudowanie świetlicy w Ogorzelicach, chociaż postawienie 

budynku z kontenerów. 

Odpowiedź Wójta: 

 Temat świetlicy był dyskutowany na komisjach. Jeżeli będzie możliwość skorzystania ze 

środków zewnętrznych na ten cel, z pewnością decyzja o realizacji zostanie podjęta. 

 
Radny Mariusz Downarowicz: 
 Zapytał, czy rozpoczęto projektowanie kanalizacji deszczowej w ciągu ul. Grzybowej  

w Brwilnie. 

Odpowiedź Wójta: 

 Zadanie jest w trakcie projektowania.  
Radna Monika Przyczka: 
 Przypomniała o oświetleniu w Bronowie- Zalesiu. 

 Poprosiła o zamontowanie dodatkowej  lampy przy drodze powiatowej do Ciachcina. 

Odpowiedź Wójta: 

 Przyznał, że projektowanie trwa za długo. Wyjaśnił, że rozmawiał z projektantem. Jeśli 

temat nie zostanie przyspieszony to niestety będziemy trzeba poszukać innego projektanta.  

 Lampa zostanie zamontowana w ramach umowy z Energą Oświetlenie. 

 
Przewodnicząca Rady Małgorzata Lewandowska: 

 Zapytała, kiedy zostanie zrealizowana budowa drogi gminnej w miejscowości Maszewo,  

tj. ulica Tony Halika. 

Odpowiedź Wójta: 

 Do prac drogowych przystąpimy po przebudowie linii energetycznej. 

 
Wiceprzewodniczący Rady Jan Sieradzki: 
 Zgłosił problem nielegalnego handlu zniczami i kwiatami na parkingu przy cmentarzu  

w Proboszczewicach. 

 

W związku z brakiem kolejnych pytań Przewodnicząca Rady przeszła do kolejnego punktu 

posiedzenia. 

 
 
Ad. 32. 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodnicząca Rady zamknęła obrady XXVIII 

Sesji Rady Gminy Stara Biała. 

 

 

Przewodnicząca Rady Gminy 

 

 

   Małgorzata Lewandowska 

 

Protokołowała: 

Małgorzata Bornińska 
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